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Verksamhetsberättelse för Gislaved Badmintonklubb.

         Verksamhetsåret 2022-05-01   -   2023-04-30.

Under säsongen har 6  protokollförda styrelsemöten ägt rum.

Träningsverksamheten………………………………………………………………

Klubbens vars verksamhet är förlagd till Gisle Sportcenter ,har haft träningstillfällen

tre dagar per vecka ( 32 bantimmar). Beläggningen på våra halltider har varierat

ganska mycket. Efter en svår återhämtnning från Coronaåren har det succesivt ökat

med deltagare.  Vår seniorsida är dock alldeles för tunn medan ungdomsidan har

fått ett uppsving.

Som ledare och tränare under säsongen har Anders Hjelm och Theri Pitkämäki varit

verksamma med hjälp av Sandra Jarl och Henrik Giang.

Motionsverksamheten har också minskat en del ( troligtvis Padelboomen ). Ett serie-

spel har som vanligt genomförts under Lars-Åke Ohlssons ledning.

Tävlingsverksamhet, seriespel……………………………………………………

Seriespelet har spelats på div 2-nivå, där en sistaplats blev resultatet. Möjlighet att

kvala oss kvar gavs men vi lyckades inte med detta, vilket innebär att det blir spel i 

div 3 nästa säsong. Lagledare för vårt A-lag har varit Roland Jarl och Anders Hjelm.

Utöver dessa har följande spelare deltagit, Jessica Sjören, Sandra Jarl, Klara Hjelm,

Henrik Giang, Justin Giang, Mattias Sjören, Christoffer Tegnhammar och Martin

Knutsson

Två sammandrag har genomförts i Gislaved. Två mycket välarrangerade seriespel

med Theri Pitkämäki som tävlingsledare.

Den externa tävlingsverksmaheten har varit ganska ringa. Dock har ett par nybörjar-

och ungdomstävlingar besökts. Justin Giang och Fredrik Fogelström har gjort en del

framskjutna resultat.

På Elitsidan är det framförallt Jessica Sjören som vunnit några A-klasstävlingar. 

Sandra Jarl har även vunnit någon B-klasstävling. Anders Hjelm och Roland Jarl har

också tävlat en del med hyfsade placeringar i C-klassen.

Vid DM togs ett guld av Sandra Jarl i damsingel senior och Justin Giang ett silver i

herrsingel u15 samt Roland Jarl ett brons i herrsingel V55.

KM………………………………………………………………………………………

KM har genomförts i såväl senior som i ungdomsklasser, om än lite tunna klasser.

Resultat se bifogad lista.
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Sociala medier…………………………………………………………………………

Klubben finns som tidigare på tre sociala plattformar. Vår hemsidan har byggts om

detta beroende på att förbundet lagt ner sin hemsidesupport. Med hjälp av Bosse 

Bergenholtz  Värnamo har en ny sida byggts upp.

Hemsidan:  www.gislavedbadminton.se    -    administration, Wåge Josefsson

Facebook: Gislaved badmintonklubb     -    administration, Christoffer Tegnhammar

Instagram:  gislavedbmk   -   administration, Sandra Jarl

Sverigeranking…………………………………………………………………………

Jessica Sjören 47:a DS senior

Sandra Jarl 28:a DS U22

Anders Hjelm 22:a HS V60

Roland Jarl 27:a HS V55

Svenska cupen…………………………………………………………………………………….

Justin Giang har deltagit och representerat Småland vid årets upplaga av Sv. Cupen.

som spelades i Uppsala.

Drog- och mobbingpolicy…………………………………………………………….

Klubben har liksom föregående år beslutat  vidmakthålla den uppsatta Drog-och Mobbingpolicyn.

Fortlöpande försöker man informera om denna under säsongen.

FemIF…………………………………………………………………………………….

Klubben har liksom tidigare  deltagit i alliansen FemIF, där reselotteiet utgör en viktig inkomstkälla.

Wåge Josefsson kvarstår som dess ordförande, och klubbens Femif-administratör.

Medlemsmatrikeln……………………………………………………………………….

Ganska konstant medlemstal, om möjligt någon liten ökning. Fördelningen mellan män och kvinnor

ligger på c:a   60/40 %. . Medlemmar under 20 år dominerar och ligger på c:a   65/35 %.
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Ekonomi…………………………………………………………………………………….

Vår ekonomi är fortsatt god. Resultatet fär säsongen blev ett minus med 12 tkr. Flera faktorer på-

verkade detta. Vi hade föregående säsong ett dubbelt bokfört värde av inkomst reselotteriet (18

tkr mindre), statliga och kommunala bidrag (6 tkr mindre ), tävlingar och seriespel (4 tkr mer ). Dator-

kostnad, hemsida, ( 5 tkr mer) Sponsring ( 7tkr mer) , för att nämna några av våra intäkter/kostnader

Som skrevs inledningsvis är ekomin god trots en generös klubbbudget dock med god hushållning.

Sammanfattning…………………………………………………………………………..

En svag positiv utveckling av klubben kan skönjas. Corona har vi lagt bakom oss och Padelboomen

tycks ha stannat av en del. Dock har vårt tävlande varit på för låg nivå och för få som visat intresse

för tävlande. Seriespelet utgör en positiv del av klubbens verksamhet. En liten men rutinerad ledar-

stab har gjort ett mycket gott jobb.

Ekonomiskt ligger vi fortfarande på en mycket god nivå. .

Vi ser alla fram mot en ny säsong där vi förhoppningsvis flyttar fram våra poitioner ytterligare och där

tävlandet kommer igång lite mer.

Styrelsen för Gislaved Badmintonklubb den 15 maj 2023

…………………………………… ……………………………………

Wåge Josefsson ordf. Sten Eliasson  kassör

…………………………………… ……………………………………

Mia Runesson Andersson led. Christoffer Tegnhammar led.

…………………………………… ……………………………………

Anders Hjelm led. Terhi Pitkämäki led.


